
Número 55  ¦  13-07-2016 Pàg. 2628

de les accions per a dissenyar el que serà el pla «Avalem 
Experiència».

Una vegada elaborat l’esborrany del pla, començarà un 
procés d’audiència amb els agents públics i privats que 
puguen aportar millores a aquest pla. I igual que l’«Avalem 
Joves», en el programa «Avalem Experiència», aquesta 
cambra també podrà aportar les seues idees per tal de millo-
rar la seua execució. Estem treballant per fer el llançament 
del pla «Avalem Experiència», en el que ens queda del segon 
trimestre, i probablement ho farem públic setembre o octu-
bre, si ja ho tenim tot concretat.

Moltes gràcies. (Aplaudiments)

 

La senyora vicepresidenta primera:

Anem a passar a la pregunta 509, que formularà la diputada 
Rosa María García, del Grup Parlamentari Ciudadanos, al 
Consell sobre el Centre Europeu d’Empreses Innovadores. 
I correspon la resposta també al conseller d’Economia 
Sostenible.

Senyora García, quan vullga.

 
La senyora García González:

Muchas gracias, buenas tardes.

En primer lugar, señor conseller, comentarle que le hago la 
pregunta hoy, cuando sabemos que el pasado día 30 más o 
menos estaba previsto el cierre del CEEI.

Pero bueno, de todas maneras, voy a hacerle la pregunta. 
Sabemos de las diĆcultades por las que ha atravesado el 

Centro Europeo de Empresas Innovadoras de Alcoy, hasta el 
punto de llegar al momento en el que estamos. Y hemos leído 
también que algunos de los motivos que se dan para dicho 
cierre son la baja productividad, algo que en Alcoy no se 
entiende, la falta de liquidez y los ingresos disminuidos, eso 
sí lo entendemos perfectamente. Lo que nos gustaría es una 
explicación del motivo.

De todas formas, mi pregunta es muy concreta: ¿qué plan 
tiene previsto poner en marcha el Consell para evitar el 
cierre del Centro Europeo de Empresas Innovadoras, CEEI 
Alcoy, y dotarlo de los recursos necesarios para que pueda 
cumplir correctamente las funciones que asume? Hemos 
podido también leer hoy que parece ser que hay una espe-
cie de idea de que sea absorbido por el CEEI de Valencia, y 
me gustaría a ver si nos lo puede explicar de una forma más 
concreta y clara.

Muchas gracias.

 
El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 

Productius, Comerç i Treball:

Gràcies, senyora presidenta.

Senyora diputada, dir-li en un primer moment que des de la 
conselleria s’està redeĆnint el paper que han d’exercir els 

CEEI, per formar part activa de l’estratègia de La Generalitat 
en matèria d’emprenedoria innovadora, assumint entre d’al-
tres tasques de coordinació que aporten valor afegit a l’eco-
sistema de l’emprenedoria innovadora al País Valencià.

Ara després, li acabaré de concretar què és el que fem, però 
és una altra mina que estem reconstruint. D’ahí, el govern de 
la reconstrucció. Si vostés van fent ratlletes, voran quantes 
coses este govern està reconstruint. I a partir d’ahí, vostés 
tindran una miqueta més en consideració les exigències que 
ens han de fer en cada moment. 

La senyora García González:

Muchas gracias, yo no sé si atreverme a decirle, señor conse·

ller, ya que hoy le tenemos aquí, y en vista de que además es 
el último pleno en el que vamos a poder hacerle preguntas 
antes de despedirnos de este curso político. Me atrevería, no 
sé si a lo mejor con descaro, no sé cómo lo podría entender, 
pero desde luego que no sea así, que no lo entienda de esa 
manera, a ver si me pudiera concretar algo en este momento. 
Porque el que ustedes estén haciendo funciones para que 
este tipo de servicios, este tipo de empresas que tanto 
papel…, que tan bien han funcionado siempre.

Que además no solamente son buenas para Alcoy, sino 
también para toda una comarca importante, que han estado 
funcionando, que únicamente han tenido problemas porque 
tienen una deuda que mantienen con La Generalitat, la cual 
no ha cumplido y por eso ahora mismo no pueden seguir 
funcionando y de la cual dependen bastantes empleos, 
además los servicios que se realizan a las empresas. Saben 
también que sirven como viveros de empresas y que gracias 
al CEEI de Alcoy han salido muchas empresas en tiempos de 
crisis. Pues me gustaría a ver si me puede concretar en este 
momento un poco más.

Muchísimas gracias.

 

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 

Productius, Comerç i Treball:

Gràcies.

Hauria d’informar-se amb qui té el deute el CEEI. Hauria 
d’informar-se, senyora diputada, perquè no el té amb La 
Generalitat, eh? Vaig a intentar explicar-li un poc què és el 
que estem fent des del primer moment, perquè si estem fent 
alguna cosa aquesta conselleria i aquest Consell és vore 
de quina manera ajudem que el CEEI servixca per a donar 
els serveis que ha de donar a la ciutadania, i potenciar eixa 
emprenedoria innovadora, que és el que volem, en deĆnitiva.

Els centres europeus d’empreses innovadores són agents 
clau per a recolzar el sistema o l’ecosistema d’emprenedoria 
innovadora al nostre territori, tant per a dinamitzar els recur-
sos locals, estimulant i afavorint la creació i el desenvolupa-
ment d’empreses innovadores, com per a promoure la inno-
vació com a factor estratègic, amb l’objectiu de contribuir a la 
modernització del teixit empresarial valencià.
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L’experiència acumulada dels CEEI, la seua naturalesa asso-
ciada i sense ànim de lucre, la seua composició mixta publi-
coprivada, que els proporciona agilitat i ćexibilitat, unit a la 

seua capacitat de col·laboració amb altres institucions públi-
ques o privades de l’ecosistema valencià de l’emprenedo-
ria els capacita per a poder atendre les necessitats que en 
matèria d’emprenedoria innovadora existeixen actualment al 
nostre territori.

En paral·lel a la redeĆnició estratègica que li he dit, s’està 

treballant en l’adopció de mesures que garantixquen la viabi-
litat dels quatre CEEI. Saben que en tenim un en Elx, un en 
Castelló, l’altre en València, i el d’Alcoi. I en particular, el d’Al-
coi. Quan vam arribar, amb el CEEI d’Alcoi ens trobem una 
situació delicadíssima, a causa de la falta de liquiditat, moti-
vada per la baixa productivitat i la disminució dels seus 
ingressos en els darrers anys. Açò no ve de fa dos anys, eh? 
Vosté sap que ve de bastants anys arrere.

És a dir, que probablement algú que tenia responsabilitats 
haguera pogut fer alguna cosa molt abans, tres, quatre o cinc 
anys abans. I no van fer res. No van fer res. Com a conse-
qüència de tot açò, el gener d’enguany es va produir la dimis-
sió del president, com també de sis dels seus vocals. I ahí La 
Generalitat va haver de posar-se al capdavant per a tornar a 
salvar aquesta mina, per a reconstruir-la. Des de la conselle-
ria estem fent tot el possible perquè Alcoi i el seu àmbit d’in-
ćuència del CEEI no perden aquest servei.

Les mesures especíĆques que estem duent a terme són: 

primera, publicació d’una convocatòria de manifestacions 
d’interés, dirigides als CEEI del nostre territori per a la pres-
tació de serveis d’interés econòmic general per al foment 
de l’emprenedoria i la innovació, destinats a qualsevol 
persona emprenedora o empresa de recent creació. Per mitjà 
d’aquesta convocatòria, el CEEI d’Alcoi podrà obtenir Ćnan-
çament per a les activitats d’emprenedoria i innovació realit-
zades durant el primer semestre de l’any.

I segon, suport al procés d’uniĆcació que s’està duent a terme 

entre el CEEI d’Alcoi i el CEEI de València, com a primer pas 
d’un procés d’integració dels quatre CEEI en un únic CEEI, 
que permeta compartir recursos i recolzar amb millor garan-
ties el desenvolupament de solucions a les necessitats que 
en matèria d’emprenedoria innovadora existeixen actual-
ment en el nostre territori. En deĆnitiva, estem treballant per 

potenciar l’emprenedoria innovadora des dels CEEI, amb un 
treball coordinat i que puga reforçar els mateixos CEEI.

Moltes gràcies. (Aplaudiments)

 

La senyora vicepresidenta primera:

Gràcies, senyor conseller.

Pregunta 533, que formularà el diputat Domingo Rojo, del 
Grup Parlamentari Ciudadanos, a la consellera d’agricultura, 
medi ambient.

El senyor Rojo Sánchez:

Sí, buenas tardes, señora presidenta.

Señora consellera. Señorías.

Hace unas semanas, concretamente el 9 de junio, tenía-
mos noticia del envío durante los meses de verano, de unas 
cincuenta toneladas diarias, hasta completar la cantidad 
de 8.000 toneladas de lodos de depuradora, desde Ibiza al 
puerto de Valencia, procedentes de la depuradora de Santa 
Eulalia de Ibiza. Según se desprende de las informaciones, el 
80% de estas...

La senyora vicepresidenta primera:

Señor Rojo, un momento, por favor.

Rogaría un poquito de silencio. Gracias.

El senyor Rojo Sánchez:

Según se desprende de las informaciones, estos lodos se 
depositarían en Almansa, el 80%. Y el 20% restante, se tras-
ladaría a una planta de tratamiento en Carcaixent, desti-
nándolos Ćnalmente a usos agrícolas. Desconocíamos en 

Ciudadanos estas prácticas en la gestión, transporte y depó-
sito de lodos entre distintas comunidades, pero al parecer 
estas prácticas también han suscitado idéntica sorpresa en 
su conselleria.

Este traslado de lodos, según las informaciones públicas a las 
que hemos tenido acceso, han sido ordenados por el conse·

ller insular de medio ambiente del Govern Balear, justiĆcando 

que se trata de una medida necesaria ante la extrema urgen-
cia de la situación de las depuradoras de las islas, incapaces 
de absorber las necesidades de los más de trescientos mil 
habitantes que hay en época estival.

Le aclaro que esta orden fue dada a la empresa que gestiona 
el vertedero insular, la UTE Giref, a Ćn de trasladar los lodos 

que no fuesen utilizados con Ćnes agrícolas en la propia isla 

a la Comunidad Valenciana. Además, está previsto que en los 
próximos años se siga trasladando del orden de 8.000 tone-
ladas anuales de lodos desde estas depuradoras insulares al 
puerto de Valencia.

Le pregunto, señora consellera: ¿cuál es la política de su conse·

lleria en materia de lodos de depuración, a Ćn de garantizar la 

correcta gestión, control, vigilancia y depósito de lodos que 
transitan por nuestra comunidad?

La senyora consellera d’Agricultura, Medi Ambient, Canvi 

Climàtic i Desenvolupament Rural:

Muchas gracias, presidenta.

Gracias, señoría.

 Si la cuestión es que cuando se trasladan lodos de depura-
dora de una comunidad autónoma a otra, no están sujetos a 
notiĆcación previa, si van destinados a aplicaciones agrícolas, 

como era este caso. En el caso de los lodos de Ibiza, el Govern 
Balear sí que tuvo la deferencia de comunicárnoslo por la 
buena relación que mantenemos y porque desde luego sí 


